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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tart jelenleg a téli rezsicsökkentés keretében 
megígért támogatások kiosztása a fával és szénnel fűtőknek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az idei év márciusában tett ígéretet Orbán Viktor miniszterelnök úr arra, hogy a rendkívüli hidegre
való tekintettel, a gázzal és a távhővel fűtők egyszeri, 12 ezer forintos támogatásban részesülnek, de
a  fával  tüzelők  többsége  nem kapott  segítséget.  Azóta  a  Magyar  Közlönyben  is  megjelent:  a
hagyományos módon fűtők ennek megfelelő mértékű természetbeni támogatásban részesülnek.

November végén járunk és a szénnel, fával fűtők a mai napig nem jutottak hozzá a nekik ígért
támogatáshoz. Tudomásunk szerint a katasztrófavédelmi ellenőrzéseknek kellene folyniuk, azonban
ezekről sem a lakosság, sem az önkormányzatok nem rendelkeznek információval.

A  jelenlegi  támogatás  mértéke  az  állandósult  tűzifahiány  következtében  1  m3-re  elegendő
fűtőanyagot sem jelent, az a tény pedig, hogy a kedvezményezett személynek kell megoldania a
tűzifa  elszállítását,  tovább  csökkenti  e  támogatás  értékét.  Az  utóbbi  években  az  ugrásszerűen
megnövekedett  tűzifaárak  következtében  a  fával  fűtők  sokkal  hátrányosabb  helyzetbe  kerültek
gázzal  fűtő  társaikkal  szemben,  hiszen  kiadásaik  jóval  meghaladhatják  a  hatósági  áras  gázt
használók költségeit.

Tisztelt Miniszter Úr!

- Mikor indulnak a novemberre várt katasztrófavédelmi ellenőrzések? 

- Milyen formában juthatnak hozzá a téli rezsicsökkentéshez a tűzifával fűtők? 

- Megtörténtek-e az önkormányzatok és a vállalkozások közötti megállapodások a tűzifa átadásával



kapcsolatban? 

- Kapnak-e bármilyen segítséget a tűzifa elszállításában a kedvezményezettek? 

- Tervezi-e a kormány, hogy utalvány vagy készpénz formájában jutassa el a támogatást? 

- Mikorra várhatnak az önkormányzatok érdemi tájékoztatást és segítséget? 

Várom érdemi válaszát!
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